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In de postlijst komen wij mails tegen van de heer Krijn ten Hove, aangaande onderzoek Nationale- en 
Kinderombudsman bij Jeugd Bescherming Brabant.  

  Heeft het college geantwoord op dit schrijven en hoe is de stavaza. 

  Heeft de wethouder daarover overleg met haar collega-wethouders van de Peelgemeenten 

 Wat betekent dit tegen de achtergrond van de (nieuwe) aanbesteding en inkoop jeugdzorg 

 Is de wethouder van mening om de resultaten van de onderzoeken van de beide 
ombudsmannen af te wachten in hoeverre daar een beoordeling uitrolt t.a.v. de JBB 

 Heeft de inspectie jeugdzorg daarin een rol 
 


